
Ob problemih je
moč tudi kaj storiti

O tem, da probtempv v KS Baije ni malo, vedo
domala vsi Baijani. Za njihovo odpravljanje pa
se je potrebno ludi organizinti, pa tudi kaj nare-
diti. S tem ne mislimo, da niso bile doslej prisot-
ne te aktivnosti. Morda so le zastale ali pa potre-
bujejo novih moi\, da bi pristopili k ojihovemu
razreševanju.

Najbolje je če za uvod zapišemo nekaj besedi s
proslave 8. marca v tej KS. Govornik je med
drugim dejal:

»Verjetno se opravičeno sprašujemo od kje
izvira takino zapostavljanje našega kraja. Ali
smo barjani še vedno Kozlarjevi mezdni delavci,
katera presežna vrednost dobička odteka v tuj
kapital, ali je barjanska žena med narodno osvo-
bodiino borbo izgubila premalo lastne krvi, mo-
ža, sinov in hčera, ki so se z zavestjo borili za
boljši jutri, ali pa se dejansko skriva naša premaJo
učinkovita samoupravna in družbenopolitična ak-
tivnost, ki se ni znala prilagoditi novitn družbeno-
ekonomskim razmeram.

Krajevna konferenca SZDL pnčakuje fia tem
podroiju večjo udeležbo žensk in mladine, predv-
sem pa udeležbo aktivnih krajanov, ki bodo spo-
sobni ob pomoči vseh, našo urbano in družbeno
življenje spremeniti v pozitivno smer, primerno
človeku današnjega in jutnžnjcga obdobja.

Osnovna naloga predsedstva krajevne konfe-
rence SZDL v novem mandatnem obdobju je
usmerjena v spodbujanje samoupravnih in drui-
benopolitičnih organov oziroma organzacij k ak-
tivnemu in učinkovitemu delovanju. Vzporedno s
tem dajemo pobudo krajanom, da se organiarajo
in pričnejo delovati v okviru uličnih odborov,
športnega in turistiinega društva, kot tudi v okvi-
ra drugih intcresnih dejavnosti. ki so na našem
področju že delovale oziroma itnajo vse možnosti
za delovanje.

Posebno skrb je potrebno posvetiti mladinski
organizaciji, ji dati prostorski status ter ji omogo
čiti družabno, kulturno, samoupravno in politič-
no udejstvovanje.

Le na tak način bomo lahko oživeli našo kra-
jevno zaspanost, aktivirali dotok sredstev tudi
izven občinskega proračuna in ne nazadnje prido*
bili bomo ukaljene in sposobne kadre za bodoče
družbenopolitične in samoupravne organe Kra-
jevne skupnosti.

Da smo Barjani sposobni aktivirati družbeno

življenje, nam dokazuje marsikatera uspela de-
lovna akcija, predvsem pa izredno prizadevno
kulturno umetniško društvo, ki je lahko vzgled
vsem obstoječim in bodočim organizacijskim
oblikam internega delovanja v naši Krajevni
skupnosti. Vse to pa zahteva večjo udeležbo

•žensk v samoupravnih in družbenopolitičnih ak-
tivnostih in v vseh procesih upravljanja in odloča-
nja v naši družbi.«

Aktualnim in tekočim vprašajijem so se pred
časom posvetili tudi v organizaciji SZDL ali bolje
povedano v njenem predsedstvu. Kar temeljito so
pretresli situacijo v krajevni skupnosti, ocenili
svoje zmožnosti in sposobnosti ter sprejeli vrsto
sklepov. Nekaj smo jih v tem zapisu tudi povzeli.

Problema trgovine in vodovoda sta v tej KS že
daJj časa na tapeti, saj ne trgovina, ne vodovod ne
zadoščata za normalno preskrbo krajanov. Glede
trgovine bo tako opravljen sestanek potrošniške-
ga sveta, predstavnika DO Mercator, Staninvesta
ter upravljalca gostinskih uslug z namenom ta-
kojšnje ureditve delovnega časa ter možnosti
adaptacije odnosno razširitve trgovinc z ureditvi-
jo primernega bifeja. ObratovaJni čas resnično
predstavlja kamen spotike, zato je predsedstvo
KK SZDL zahtevalo, da DO Mercator takoj
uredi kadrovsko zasedbo v trgovini in podaljša
obratovalni £as tudi na popoldanske ure. Kako so
bili odločni, priča tudi sklep, da v primeru neu-
strezne razreŠitve krajevna samouprava pristopi k
iskanju možnosti poslovanja trgovskih organizacij.

Prepoiasi se še vedno razrešuje komunalna
problematika, zatorej se bo treba sestati tudi s
predstavniki DO Vodovod-kanalizacija TOZD
Mestni vodovod z namenom, da se pristopi k
iskanju možnosti po vzpostavitvi normalnega vo-
dotoka za južni del KS Barje. Tudi s kvaliteto
vode Barjani niso zadovoljni. S pomočjo sanitar-
ne inšpekcije je potrebno opraviti analizo vode IZ
mestnega vodovoda z odvzemom vzorcev na kon-
cu Ižanske ceste.

Telefonija predstavlja primer zase. Zato so se
zavzeli, da se ponovno obnovi postopek pri PTT
z morebitno povezavo dosedanjih naročnikov, ki
SG vezani na stari telefonski kabel in jih je možno
prevezati na novi telefonski kabel na zgornjem
delu Ižanske ceste, saj bi se tako sprostilo 16
prostih številk, katere bi se porazdelilo od obvoz-
nice naprej do Zadružnega doma.


